
 
 

Zagreb, 10. lipnja 2023. godine 

Broj: 130-1/2023 

                                                

  - PREDSTAVNICIMA U SKUPŠTINI 

- ŽUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 

 

Z A P I S N I K 

S REDOVNE SJEDNICE SKUPŠTINE 

ODRŽANE 10. LIPNJA 2023. GODINE 

U ZAGREBU, BOĆARSKI DOM ZRINJEVAC, PRISAVLJE 2 

 

Nazočni predstavnici u Skupštini: 

1.Denis Peršić, 2. Kristijan Klarić, 3. Luka Puniš 4. Davor Sloković, 5. Boris Nadenić (Istarski boćarski 

savez); 6. Krešo Troskot (Osječko-baranjska županija); 7. Slobodan Marelja-Bošnjak, 8. Nikol Belasić, 9. 

Dino Blečić, 10. Gordana Fumić (Primorsko-goranska županija); 11. Matejas Jozipović, 12. Zoran Nasić, 

13. Toni Škrabić (Splitsko-dalmatinska županija); 14. Branko Pranjić, 15. Igor Banovac (Vukovarsko-

srijemska županija); 16. Grozdana Juričev Šprljan (Šibensko-kninska županija); 17. Davor Perica, 18. 

Denis Kapural (Grad Zagreb). 

Ostali nazočni: Lukrecija Zanki – glavna tajnica HBS-a, Vjekoslav Matetić – direktor reprezentacija HBS-a 

AD 0 – IZBOR ZAPISNIČARA, OVJEROVITELJA ZAPISNIKA (2 ČLANA) I KOMISIJE ZA VERIFIKACIJU 

MANDATA (3 ČLANA) 

Predsjednik je predložio Glavnu tajnicu za zapisničara što je jednoglasno prihvaćeno. 

Predsjednik je predložio Denisa Kapurala i Kristijana Klarića za ovjerovitelje zapisnika što je 

jednoglasno prihvaćeno. 

Predsjednik je za Komisiju za verifikaciju mandata predložio Davora Slokovića, Branka Pranjića i 

Slobodana Marelju-Bošnjaka, a Matejas Jozipović se sam prijavio za člana Komisije. Rezultati glasanja 

su: Davor Sloković (jednoglasno), Branko Pranjić (1 PROTIV, 2 SUZDRŽANA), Slobodan Marelja-Bošnjak 

(2 PROTIV, 2 SUZDRŽANA), Matejas Jozipović (6 ZA).  

Potvrđena je Komisija za verifikaciju mandata u sastavu: Davor Sloković, Branko Pranjić i Slobodan 

Marelja-Bošnjak. 

Slobodan Marelja-Bošnjak je, u ime  Komisije za verifikaciju mandata, nakon pregleda punomoći, 

potvrdio da je na sjednici prisutno 18 od mogućih 28 predstavnika, među kojima je šest (6) zamjenskih 

predstavnika, jedna punomoć dostavljena je elektronski. 

Predsjednik je po izvješću Komisije za verifikaciju mandata potvrdio da su sve odluke ove 

Skupštine pravovaljane. 

M.Jozipović uložio je prigovor da se ne prihvaća punomoć dostavljena elektronski. 
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AD 1  PRIHVAĆANJE DNEVNOG REDA 

Predsjednik je predložio  

DNEVNI RED 

0. Izbor zapisničara, ovjerovitelja zapisnika (2 člana) i Komisije za verifikaciju mandata (3 člana)  

  

 I.  IZVJEŠTAJNI DIO SJEDNICE  

1. Prihvaćanje dnevnog reda  

2. Prihvaćanje zapisnika sa sjednice Skupštine održane 10. travnja 2022. godine  

3. Prihvaćanje izvještaja o radu tijela i komisija HBS-a u 2022. godini  

3.1. Izvješće predsjednika saveza HBS-a (D.Peršić)  

3.2. Izvješće Nadzornog odbora   

3.3. Financijsko izvješće (L.Zanki)  

3.4. Izvješća o aktivnostima reprezentacija  

3.4.1. Izvješće Direktora reprezentacija i izbornika volo seniorske reprezentacije (V.Matetić) 

3.4.2. Izvješće izbornika volo ženske seniorske reprezentacije (D.Klarić)  

3.4.3. Izvješće izbornika volo reprezentacije do 23 godine (D.Puniš)  

3.4.4. Izvješće izbornika volo reprezentacije do 15 i do 18 godina (Č.Vukelić)  

3.4.5. Izvješće izbornice volo ženske juniorske reprezentacije (N.Jelovica) 

3.4.6. Izvješće izbornika raffa seniorske reprezentacije (A.Jurjević) 

3.4.7. Izvješće v.d.izbornika raffa juniorske reprezentacije (J.Bulić) 

  

3.5. Izvješće Disciplinskog suca (B.Jurada)  

3.6. Izvješće predstavnika HBS-a u HOO-u (T. Ćurko)  

3.7. Izvješće predstavnika u međunarodnim boćarskim federacijama (T.Ćurko, D.Peršić, 

M.Štefan) 

3.8. Izvješća o radu komisija Izvršnog odbora 

3.8.1. Izvješće predsjednika Sportske komisije (D.Blečić)  

3.8.2. Izvješće predsjednika Sudačke komisije (B. Nadenić)  

3.8.3. Izvješće predsjednika Komisije za akte (L. Matković) 

3.8.4.  Izvješće Komisije za izbor najboljih igrača/ica (Č.Vukelić i K.Klarić) 

 

II.          PLANSKI DIO SJEDNICE 

   

4. Prijedlog izmjena i dopuna Financijskog plana za 2023. godinu 

5. Prijedlog dopune odluke Skupštine od 6.7.2020. godine -  obveza klubova Super HBL-e 

6. Razno: 

a) Informacije o usklađenju akata Saveza s novim Zakonom o sportu 

b) Sudski spor S.Šimunović - Suknaić protiv HBS-a – revizija Vrhovnog suda 

Na upit Predsjednika za prijedlog izmjena i dopuna dnevnog reda s prijedlozima su se javili: 

Nikol Belasić – kategorizacija sportaša 

M.Jozipović – sustav natjecanja 

Predsjednik je predložio da se o ovim pitanjima raspravlja pod točkom Razno. 

Dnevni red s predloženim izmjenama i dopunama usvojen JE JEDNOGLASNO. 
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AD 2  PRIHVAĆANJE ZAPISNIKA SA SJEDNICE SKUPŠTINE OD 10. TRAVNJA 2022. GODINE 

Predsjednik je otvorio raspravu o prihvaćanju zapisnika, nitko se nije javio za riječ. 

Zapisnik sa sjednice Skupštine održane 10. travnja 2022. godine prihvaćen je JEDNOGLASNO. 

 

AD 3   PRIHVAĆANJE IZVJEŠĆA O RADU TIJELA I KOMISIJA HBS-A U 2022. GODINI 

3.1. Izvješće predsjednika saveza HBS-a (D.Peršić) 

Predsjednik je prije početka usmenog izlaganja svog izvješća o radu zahvalio svima koji su sudjelovali u 

provođenju aktivnosti u godini koja je po sportskim rezultatima jedna od najuspješnijih u povijesti 

Saveza. 

Za raspravu se javio samo M.Jozipović koji smatra da je u Predsjednikovom izvješću taksativno navedeno 

sve što je odrađeno ali se nigdje ne spominje ništa o financijama, o sponzorima. 

Nakon kraće rasprave Izvješće predsjednika Saveza USVOJENO JE VEĆINOM GLASOVA (1 PROTIV, 1 

SUZDRŽAN, 16 ZA). 

3.2. Izvješće Nadzornog odbora 

Izvješće Nadzornog odbora za 2022. godinu USVOJENO JE JEDNOGLASNO (17 ZA) – 1 predstavnik van 

dvorane. 

3.3.  Financijsko izvješće za 2022. godinu (L.Zanki) 

Predsjednik je otvorio raspravu o Financijskom izvješću za 2022. godinu. 

M.Jozipović komentira da je u svim kategorijama prihoda 0 kuna od sponzora i da teret prihoda pada na 

boćare i boćarske klubove. Sposobnost predsjednika je onolika koliko je financijski pomogao Savezu i 

potvrđuje da će glasati protiv izvješća. 

Predsjednik izvješćuje prisutne da je njegovim i angažmanom članova vodstva preko 100.000,00 kn 

osigurano prenamjenom sredstava redovnog programa HOO-a, za kupnju sportske opreme za sve 

reprezentacije, za nastup na Svjetskim igrama neolimpijskih sportova, osigurana donacija iz FEB u iznosu 

od 10.000,00 kn. Inače, HOO ima praksu da kada se realizira 90% godišnjeg budžeta, zastaje s isplatama i 

čeka odobrenje od Vlade. Upravo to razdoblje, 2-3 mjeseca do kraja godine, koje je međunarodnim 

natjecanjima nama najintenzivnije, sve aktivnosti moramo odraditi vlastitim sredstvima. 

Predsjednik podsjeća da su upravo na „njegov obraz“ naši klubovi uštedjeli preko 100.000,00 kn 

zahvaljujući završnicama europskih klupskih natjecanja koja su se održala i koja će se održati u Hrvatskoj, 

upravo iz razloga da se naši klubovi financijski ne iscrpe. 

D.Perica postavlja pitanje u ime sportaša koji mu se obraćaju iz cijele Hrvatske što je s neisplaćenim 

dnevnicama i nagradama za osvajače medalja? 

N.Belasić je potvrdila da je njoj isplaćena novčana nagrada za medalju, ne zna za druge ali vjeruje da je i 

drugima isplaćeno. 

Glavna tajnica objasnila je prisutnima da se dnevnice sportašima i sportašicama (tzv. džeparac) isplaćuje 

temeljem potpisanih obrazaca o prisustvu na pripremama i natjecanjima koje joj dostavljaju izbornici po 

održanoj aktivnosti. Moguće je da se dogodi propust u obračunu te je poručila da se u ured Saveza jave 

svi oni sportaši i sportašice koji smatraju da su u nečemu zakinuti kako bi se usporedile evidencije i 

isplatili eventualni zaostaci. 

Financijsko izvješće za 2022. godinu USVOJENO JE VEĆINOM GLASOVA (14 ZA, 3 PROTIV, 1 

SUZDRŽAN). 

Prilog 1 – Financijsko izvješće za 2022. godinu 
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         3.4. Izvješća o aktivnostima reprezentacija 

               3.4.1. Izvješće Direktora reprezentacija i izbornika volo seniorske reprezentacije 

(V.Matetić) 

V.Matetić obratio se Skupštinarima i izrazio veliko zadovoljstvo proteklom godinom, čestita svim 

osvajačima i osvajačicama medalja, kojih je ukupno bilo 27. Godina je bila naporna i zahtjevna, ali sve se 

na kraju rezultatski isplatilo. 

M.Jozipović u svoje osobno i u ime BS SDŽ-e čestita V.Matetiću na vrhunskim rezultatima. 

K.Klarić potvrđuje da nam je osoba kao što je Vjeko nedostajala u Savezu, Direktor reprezentacija je važna 

karika u sustavu, te još jednom pohvaljuje njegovo imenovanje na tu funkciju. 

I.Banovac također zahvaljuje V.Matetiću kao čovjeku i profesionalcu na odrađenom poslu. 

 

Izvješće V.Matetića USVOJENO JE JEDNOGLASNO. 

 

              3.4.2. Izvješće izbornika volo ženske reprezentacije (D.Klarić) 

S. Marelja-Bošnjak pita zašto je izvješće D.Klarića nepotpuno, nema lijepih opisa svega što je odrađeno? 

Glavna tajnica potvrđuje da je svim izbornicima poslana ista tablica za popunjavanje kako bi dostavljena 

izvješća bila u istom formatu, ne može tvrditi da nešto i ako nešto nedostaje. Po primitku izvješća od 

izbornika ona ih pregleda i po potrebi uredi bez intervencija u njihov sadržaj. 

M.Jozipović proziva Glavnu tajnicu da si uzima za pravo da cenzurira izbornička izvješća. 

K.Troskot smatra da nitko nema pravo korigirati izbornička izvješća, Glavna tajnica može korigirati u 

komunikaciji s izbornicima, nakon potpisa nitko više nema pravo unositi korekcije. 

Predsjednik je zaključio raspravu s konstatacijom da ako je učinjena pogreška, predstavnicima će za 

sljedeću sjednicu Skupštine biti poslano ponovno izvješće D.Klarića. 

M.Jozipović traži da se u zapisnik unese sljedeća konstatacija: „Ovo je povreda poslovnika da smo 

raspravljali o falsificiranom izvješću.“ 

Izvješće D.Klarića NIJE USVOJENO (7 ZA, 8 PROTIV, 3 SUZDRŽANA).  

 

Posebna napomena: 

Glavna tajnica nakon sjednice Skupštine ponovnim uvidom u pisanu komunikaciju s D.Klarićem po 

pitanju dostave godišnjeg izvješća izbornika ženske reprezentacije za 2022. godinu potvrđuje da je 

D.Klarić dostavio godišnje izvješće u traženom formatu (obrazac kakav je poslan svim izbornicima) i 

opisna izvješća za svaku odrađenu akciju. U materijale za sjednicu Skupštine uvršten je samo dokument 

Obrazac-Godišnje izvješće trenera reprezentacije, DEAN KLARIĆ. 

Odgovorno potvrđujem da je Godišnje izvješće izbornika Deana Klarića u materijalima za sjednicu 

Skupštine HBS-a održane 10. lipnja 2023. godine istovjetno dokumentu koji je D.Klarić dostavio u 

ured Saveza. – Lukrecija Zanki 

 

              3.4.3. Izvješće izbornika volo reprezentacije do 23 godine (D.Puniš) 

Izvješće D.Puniša  USVOJENO JE VEĆINOM GLASOVA (17 ZA, 1 SUZDRŽAN). 

             3.4.4. Izvješće izbornika volo reprezentacije do 18 godina (Č.Vukelić) 

Izvješće Č.Vukelića JEDNOGLASNO USVOJENO.  

             3.4.5. Izvješće izbornice volo ženske juniorske reprezentacije (N.Jelovica) 

Izvješće N.Jelovice JEDNOGLASNO USVOJENO.  
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       3.5.  Izvješće Disciplinskog suca (B.Jurada) 

Predsjednik je otvorio raspravu o izvješću Disciplinskog suca B.Jurade. 

M. Jozipović i  S. Marelja-Bošnjak izrazili su nezadovoljstvo što B.Jurada nije prisutan na sjednici i što 

mu delegati nemaju priliku osobno postavljati pitanja po izvješću. Nakon toga, uz prethodnu dvojicu 

predstavnika, u raspravu o pojedinačnim disciplinskim postupcima (slučaj P.Ćubela – neprimjereno 

ponašanje i nanošenje štete ugledu Saveza, slučaj S.Gulja – igranje u inozemstvu bez suglasnosti Saveza, 

V.Ivančić, M.Dodig – nastup u istom danu za dva kluba u dvije federacije) uključili su se D.Kapural, 

L.Puniš, K.Klarić i D.Perica. Primjedbe su se odnosile na trajanje disciplinskih postupaka, na izostanak 

brze reakcije po dosuđenom prekršaju, na činjenicu da volonterizam disciplinskih sudaca ne može biti 

alibi za predugo trajanje disciplinskih postupaka,  na previsoke kazne (P.Ćubela – novčana kazna i 

suspenzija za sportaša reprezentativca, osvajača medalja uz komentar da je Predsjednik na natjecanju SP 

članovima reprezentacije kupio piće što je bio uzrok neprimjerenog ponašanja P.Ćubele). 

Predsjednik je po izrečenim tvrdnjama iznio objašnjenje ili komentar: 

„P. Ćubela nije dobio dozvolu ni od mene ni od Direktora reprezentacija za komentiranje prijenosa finala 

na SP. Delegaciju sam počastio dva dana prije spornog prijenosa. Svaka daljnja rasprava na ovu temu je 

suvišna.“ 

„Izvršni odbor ni po jednom disciplinskom postupku nije povećavao ili dodavao novčanu ili bilo koju 

drugu kaznu, već je u skladu s ovlastima u slučajevima kada su za to bili ispunjeni uvjeti, smanjivao kaznu“ 

„Nastup M.Dodiga za drugi klub moguć je u smislu pojačanja kao pomoć samo u ekipama BiH, Crne Gore, 

Srbije, Luksemburga, Švicarske i Monaka – definirano propozicijama FEB za natjecanje u KEP-u za 

seniore, seniorke i juniore.“  (Propozicije su navedene i u Izvješću Marina Štefana, predsjednika Komisije 

za sport FEB-a- u materijalima za sjednicu Skupštine HBS-a od 10.6.2023. godine – op. L.Z.) 

„Što se tiče rokova, slažem se da oni ponekad idu do krajnjih granica definiranih u Disciplinskom 

pravilniku. Naši disciplinski suci su volonteri, a svaka disciplinska odluka ako nije dobro sastavljena i 

obrazložena može potencijalno prouzročiti disciplinske mjere u HOO-u ako dođe do eventualne žalbe. Ako 

želimo mijenjati rokove, treba mijenjati Disciplinski pravilnik – procedura je poznata. Pripremite 

prijedlog za izmjene i dopune Disciplinskog pravilnika“ 

Izvješće Disciplinskog suca  NIJE USVOJENO (8 ZA, 3 PROTIV, 7 SUZDRŽANIH). 

 

Nakon ove točke dnevnog reda Predsjednik je odredio pauzu u trajanju od 10 minuta. 

 

       3.6.   Izvješće predstavnika HBS-a u HOO-u (T.Ćurko) 

 

Predsjednik je otvorio raspravu po izvješću T.Ćurka. 

K.Klarić pohvaljuje angažmane predstavnika HBS-a za dobru suradnju s HOO-om. Smatra da je to više 

zasluga D.Peršića i I.Banovca i da HBS zaslužuje bolju osobu za funkciju našeg predstavnika u Skupštini 

HOO-a od T.Ćurka. 

Izvješće T.Ćurka USVOJENO JE VEĆINOM GLASOVA (12 ZA, 1 PROTIV, 5 SUZDRŽANIH). 

       3.7. Izvješće predstavnika HBS-a međunarodnim tijelima  

M.Jozipović proziva Predsjednika da bi se u međunarodnim federacijama trebao zalagati da se ukinu 

nakaradne situacije u kojima igrač može u isto vrijeme igrati za dvije federacije. Na kraju postavlja pitanje 

Predsjedniku što je hrvatsko boćanje dobilo na račun njegove participacije u tijelima međunarodnih 

federacija? 

Predsjednik odgovara da po pitanju nastupa igrača za matični klub i kao pojačanja za neki drugi klub 

„male“ federacije u europskom natjecanju, da je ta situacija poznata u natjecanju Kupa europskih 

prvakinja već više od 10 godina i nitko nikada nije potezao to pitanje. 

Predsjednik po pitanju što je članstvo u međunarodnim federacijama donijelo hrvatskom boćanju 

odgovara: 
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„KEP za seniore – tri godine završnice se igraju u Hrvatskoj – financijska ušteda hrvatskim klubovima koji 

sudjeluju na tom natjecanju. 

Dvojna registracija – na prijedlog hrvatskih predstavnika u FEB-i je donesena odluka o uključenju tzv. 

malih zemalja u natjecanje Kupa europskih prvaka kako bi se povećao broj zemalja sudionica i time 

ispunio strogi uvjet HOO-a za kategorizaciju. Već sada igračice BK Čavle ŠB ne mogu ostvariti pravo na 

kategorizaciju HOO-a zbog nedovoljnog broja zemalja sudionica europskog natjecanja.“ 

Izvješće predstavnika HBS-a u međunarodnim tijelima USVOJENO VEĆINOM GLASOVA (15 ZA, 1 

PROTIV, 2  SUZDRŽANA). 

 

AD 3.8. Izvješća o radu komisija Izvršnog odbora 

 3.8.1.Izvješće predsjednika Sportske komisije 

D.Blečić ukratko izlaže tri glavna projekta ostvarena u proteklom razdoblju: 

- pokretanje HKBL-e, organizacija PH U-12 i organizacija PH U-18 raffa uz nadu da će se ti projekti 

nastaviti i razvijati. 

Izvješće Sportske komisije USVOJENO JE VEĆINOM GLASOVA (14 ZA, 1 PROTIV, 3 SUZDRŽANA) 

 

3.8.2. Izvješće predsjednika Zbora sudaca 

M.Jozipović tvrdi da je suđenje jedina aktivnost koja profitira od boćanja. 

Na tu tvrdnju repliciraju S.Marelja-Bošnjak i N.Belasić postavljajući pitanje M.Jozipoviću kolika bi 

trebala po njemu biti financijska vrijednost 6 sati suđenja?  Ako je na susretu sve u redu onda je sudac OK, 

a ako se stvori neki problem onda je za sve krivo suđenje. 

Izvješće predsjednika Zbora sudaca USVOJENO JE JEDNOGLASNO  (16 ZA) – dva predstavnika van 

dvorane. 

 

3.8.3. Izvješće predsjednika Komisije za akte (L.Matković) 

Izvješće predsjednika Komisije za akte USVOJENO JE VEĆINOM GLASOVA (14 ZA, 1 PROTIV, 1 

SUZDRŽAN) – dva predstavnika van dvorane. 

 

3.8.4. Izvješće Komisije za izbor najboljih igrača i igračica 

K.Klarić pita kada će se održati dodjela priznanja najboljima za 2022. godinu? Smatra da bi to trebalo biti 

organizirano na primjeren način. 

Predsjednik odgovara da bi idealna prigoda za to bila završnica Kupa europskih prvaka u Poreču o čemu 

će svi biti pravovremeno obaviješteni. 

 

NAJBOLJI IGRAČI I IGRAČICE ZA 2022. GODINU: 

 

PETAR SAFTIĆ – NAJBOLJI MLAĐI KADET U 2022. GODINI 

ADRIAN ŠIPEK – NAJBOLJI KADET U 2022. GODINI 

ŽARKO JERČINOVIĆ – NAJBOLJI JUNIOR U 2022. GODINI 

DORA FUĆAK – NAJBOLJA JUNIORKA U 2022. GODINI 

KARLO ŠABAN – NAJBOLJI IGRAČ DO 23 GODINE U 2022. GODINI 

CARROLINA BAJRIĆ – NAJBOLJA SENIORKA U 2022. GODINI 

MARIN ĆUBELA – NAJBOLJI SENIOR U 2022. GODINI 

 

ANA JUGINOVIĆ – NAJBOLJA  RAFFA BOĆARICA U 2022. GODINI 
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ROKO VELIĆ – NAJBOLJI RAFFA BOĆAR U 2022. GODINI 

GROZDANA JURIČEV ŠPRLJAN – NAJBOLJA PETANKA BOĆARICA U 2022. GODINI 

MILAN GNJIDIĆ – NAJBOLJI PETANKA BOĆAR U 2022. GODINI 

 

Izvješće Komisije za izbor najboljih igrača i igračica USVOJENO JE VEĆINOM GLASOVA (17 ZA, 1 

SUZDRŽAN). 

Napomena: Komisija za petanku dostavila je prijedlog najbolje igračice i najboljeg igrača u petanki na 

sjednicu IO-a od 31. ožujka 2023. godine. 

 

                            II.     PLANSKI DIO SJEDNICE   

AD 4  PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA FINANCIJSKOG PLANA ZA 2023. GODINU  

Predsjednik otvara raspravu po prijedlogu izmjenu i dopuna Financijskog plana za 2023. godinu koji je 

pripremljen po konačnom računu za 2022. godinu, po unosu potvrđenih iznosa iz HOO-a za redovni  

program, po uvrštenju V.Matetića i Č.Vukelića u Program sufinanciranja rada trenera i po uvrštenju 

sportaša i sportašica, korisnika Razvojnih programa HOO-a. 

Podsjeća da su iznosi članarina zadnji put korigirani 2011. godine, a od tada su se cijene roba i usluga te 

troškovi života općenito višestruko povećali i zbog toga uz prijedlog izmjena i dopuna Financijskog plana 

za 2023. godinu u materijalima dostavljen i novi Cjenik HBS-a. 

Predsjednik daje kraći osvrt na sudski spor S.Šimunović-Suknaić protiv HBS-a i na Rješenje Vrhovnog 

suda o reviziji drugostupanjske presude. Po tumačenju odvjetnika koji zastupa HBS omjer za konačno 

rješenje spora je 50:50 da bude u korist HBS-a, a odluka se očekuje do kraja 2023. godine. 

Uzimajući u obzir sudski spor, troškove međunarodnih natjecanja u drugom dijelu godine te očekivani 

zastoj u refundacijama sredstava redovnog programa iz HOO-a u ljetnim mjesecima – sve vodi k 

prijedlogu povećanja članarina. Povećanje je nužno kako bismo spremni dočekali jesen i osigurali 

minimalno 40.000,00 eura na žiro računu.  

Predsjednik poziva predstavnike u Skupštini da podrže prijedlog povećanja jer u protivnom se dovodi u 

pitanje i realizacija planiranih aktivnosti Saveza. Skreće pažnju i na prijedlog povećanja naknada za 

suđenje koje također nisu korigirane godinama. Najveće povećanje odnosi se na visinu naknada za 

međunarodne suce koji sada imaju manju naknadu od glavnih sudaca u Super ligi. 

K.Klarić podsjeća da bi trebalo raščlaniti što je članarina, a što kotizacija. Smatra da povećanje nije veliko, 

ali je IO IBS-a je donio odluku da to neće podržati. IBS a priori smatra da županijski klubovi ne bi trebali 

financijski snositi odgovornost za rješenje po sudskom sporu S.Šimunović-Suknaić. Stav IBS-a je, ponavlja, 

NE povećanju sada, eventualno u 2024. godini. 

I.Banovac ističe da BS VSŽ i njegovi klubovi nisu financijski jaki, ali su spremni participirati u rješavanju 

financijskih obveza Saveza po sudskom rješenju ako do toga dođe. 

D.Perica obraća se I.Banovcu da je pomiješao stvari, ako se radi o povećanju članarina zbog inflacije to je 

ok, ali za skupljanje novaca od povećanja članarina za isplatu sudskog spora BS Grada Zagreba nije 

suglasan. Zna se tko je odgovoran i zanima ga što će Savez učiniti s krivcima za ovu situaciju, a to su 

M.Milanović-Litre i Š.Bulić. 

M.Jozipović u svom izlaganju ističe da zastupa stavove Superligaša, njih 60%, i u ime IO-a BS SDŽ-e – 

glasat će protiv prijedlog povećanja članarina. 

K.Troskot u ime BS OBŽ-e ne podržava prijedlog povećanja. 
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Predsjednik je zahvalio sudionicima na raspravi i izrazio svoje žaljenje što se tijekom rasprave u više 

navrata čulo – VI ovo, VI ono. Skupština je najviše tijelo Saveza, a Savez nije ni njegov, ni od dopredsjednika 

ni od glavne tajnice. Županijski savezi su se slobodno udružili i odluke koje će na ovoj sjednici Skupština 

usvojiti odredit će smjer u kojem će Savez krenuti. Podsjeća prisutne da shvate ozbiljnost situacije, ali da 

imaju i legitimno pravo promijeniti vodstvo ako smatraju da on i njegov tim to ne rade dobro. 

Na kraju rasprave pristupilo se glasanju te je prijedlog izmjena i dopuna financijskog plana USVOJEN 

VEĆINOM GLASOVA (10 ZA, 6 PROTIV, 2 SUZDRŽANA). 

Prilog 2 – Financijski plan za 2023. godinu 

Prilog 3 – Cjenik HBS-a  

 

AD 5  PRIJEDLOG DOPUNE ODLUKE SKUPŠTINE OD 6.7.2020. GOD. – OBVEZA KLUBOVA SUPER 

HBL-e 

Predsjednik podsjeća na odluku Skupštine od 6. 7. 2023. godine kojom su svi klubovi Super  HBL-e od 

natjecateljske sezone 2023./2024. dužni sudjelovati u natjecanju HJBL-e i odluke Izvršnog odbora HBS 

od 8.2.2022. godine o visini penalizacije/naknade, Izvršni odbor na sjednici održanoj 31.3.2023. godine 

donosi prijedlog dopune odluka: 

- Klubovi Super HBL-e su od natjecateljske sezone 2023./2024. dužni sudjelovati u natjecanju 

HJBL-e ili HKBL-e 

- Klubovi 1. HBL skupina sjever i skupina jug su od natjecateljske sezone 2025./2026. dužni 

sudjelovati u natjecanju HJBL-e ili HKBL-e. 

 

K.Klarić iznosi osobno mišljenje da je odluka o obvezi klubova Super HBL-e da imaju mlađu ekipu jedna 

od boljih odluka Skupštine u zadnje vrijeme. Boćanje je jedini sport u kojem klubovi najvišeg ranga 

natjecanja ne rade s mlađim dobnim uzrastima. Županijski savezi i HBS su tu da daju logističku podršku, 

ali dijete dolazi u klub na trening. Rad s djecom mora se vezati uz klubove, a Superligaši moraju biti 

primjer drugima! 

K.Klarić iznosi i prijedlog IBS-a da se klubovima 1.HBL sjever i jug odgodi uvođenje ove obveze jer smo i 

klubovima Super HBL-e također bili dali toliki rok za pripremu. Smatraju da je penalizacija 

destimulirajuća i mora ju potvrditi Skupština. 

 

M.Jozipović izražava žaljenje da je usvojeno povećanje članarina, intencija je da sav teret snose Super 

ligaši. „Zapamtite kako će vam izgledati Super HBL za 5 godina!“ 

K.Troskot smatra da je najveći problem u provedbi obveze rada s mladima nedostatak infrastrukture, jer 

s djecom se mora raditi tijekom cijele godine. 

 

D.Sloković navodi kako su Pazin i Jadranovo svijetli boćarski primjer u radu s djecom. Vezano za 

infrastrukturu ističe kako se nogomet igra cijele godine, vani i kad je hladno i kada pada kiša. Treba 

jednostavno početi, ako se stalno govori da se ne može, ništa se onda neće ni pokrenuti.  

L.Puniš potvrđuje da je dvorana važna, ali BK Istra Poreč ima dvoranu i opet je 5 mladih igrača otišlo u 

Pazin. On dolazi iz malog mjesta, gdje su se na početku mučili da okupe djecu, ali su na kraju uspjeli 

odigrati HKBL-u. 

B.Pranjić smatra da je penalizacija klubova kompromis. Navodi primjer nogometa gdje klub koji nema 

juniorski i kadetski pogon ne može u viši rang. 

 

Z.Nasić skreće pažnju da mikroklima ima veliku ulogu za razvoj pojedinog sporta. Npr. u Dalmaciji nije 

problem broj djece već percepcija boćanja u društvu. Treba educirati i roditelje. Benefiti za mlade sportaše 

su isti kao u bilo kojem drugom sportu (kategorizacije, razvojni programi, stipendije), lakše je npr. ući u 

boćarsku reprezentaciju nego npr. nogometnu. 
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N.Belasić kao sportašica, učiteljica i trenerica skreće pažnju na odgojnu i socijalnu komponentu sporta u 

radu s djecom. 

G.Fumić potvrđuje da je kao boćarica penzionerka aktivna u svom klubu u radu s djecom. Nemaju 

zatvoreno boćalište, ali shvaćaju da bez djece mogu ugasiti klub. S djecom se treba baviti i stručno raditi. 

Po tumačenju Komisije za akte penalizacija je mandatna kazna, 15.000,00 kn za 1. godinu i 20.000,00 kn 

za 2. godinu. Predsjednik poziva predstavnike ako se ne slažu s iznosom penalizacije da pošalju svoje 

prijedloge na IO. 

Predsjednik također podsjeća da će klubovi, koji su u sezoni 2022./2023. sudjelovali s ekipom u 

natjecanju HKBL i HJBL, biti oslobođeni 50% klupske članarine za sezonu 2023./2024. 

Na kraju rasprave pristupilo se glasanju: 

Prijedlog da penalizacija bude u nadležnosti Izvršnog odbora USVOJEN JE VEĆINOM GLASOVA (12 

ZA, 4 PROTIV, 2 SUZDRŽANA). 

 

Prijedlog da su klubovi Super HBL-e su od natjecateljske sezone 2023./2024. dužni sudjelovati 

u natjecanju HJBL-e ili HKBL-e USVOJEN JE VEĆINOM GLASOVA (17 ZA, 1 SUZDRŽAN). 

 

Prijedlog da su klubovi 1.HBL sjever i 1.HBL-jug od natjecateljske sezone 2026./2027. dužni 

sudjelovati u natjecanju HJBL-e ili HKBL-e USVOJEN JE JEDNOGLASNO. (18 ZA). 

 

      AD 6 RAZNO 

 

a) Informacije o usklađenju akata Saveza s novim Zakonom o sportu 

Glavna tajnica podsjetila je prisutne da nacionalni sportski savezi imaju rok od godinu dana za 

usklađenje svojih akata s odredbama novog Zakona o sportu koji je stupio na snagu 1. siječnja 2023. 

godine. Komisija za akte krenula je s pripremama po tom pitanju, do kraja godine održat će se još jedna 

sjednica Skupštine te poziva županijske saveze da se aktivno uključe u raspravu na način da kada im budu 

dostavljeni materijali u propisanim rokovima dostave svoje komentare i prijedloge kako bismo na vrijeme 

pripremili sve akte za usvajanje na sjednici Skupštine. 

 

b) Sudski spor S.Šimunović-Suknaić protiv HBS-a – revizija Vrhovnog suda 

Predsjednik je izvijestio prisutne da je nakon sastanka sa županijskim savezima odradio neslužbenim 

sastanak sa S.Šimunović-Sukanić tijekom kojeg je ona potvrdila da neće odustati od spora, ali je spremna 

razgovarati o otplati na godišnje rate i da to mora potvrditi sa svojim odvjetnikom.  U travnju 2023. godine 

izračun potraživanja u slučaju da ona dobije sport iznosio bio oko 55.000,00 eura. Nije realno očekivati 

da Savez može realizirati kredit u banci s fiksnim kamatama. 

Predsjednik iznosi prijedlog u slučaju da HBS izgubi spor da se dogovori isplata u 4 – 5 godišnjih rata, 

kako bi se izbjegla ovrha i stečaj Saveza. Treba reći da HOO u trenutku ovrhe žiro računa nekog saveza 

prestaje sa svim uplatama prema tom savezu.  

Također predlaže da se ovlasti predsjednika Saveza da u slučaju gubitka spora da ide u dogovor sa 

S.Šimunović-Suknaić o otplati obveze po sudskom rješenju na godišnje rate. Ako ne bude dogovora da 

sazove izvanrednu sjednicu Skupštine i da prije potpisivanja bilo kakvog dogovora o svemu mora pisano 

izvijestiti predstavnike u Skupštini. 
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Nakon kraće rasprave donesena je ODLUKA VEĆINOM GLASOVA (16 ZA, 1 SUZDRŽAN) – 1 delegat 

van dvorane: 

Skupština ovlašćuje predsjednika Saveza da u slučaju gubitka sudskog spora ide u dogovor sa 

S.Šimunović-Suknaić o otplati na godišnje rate. 

Predsjednik Saveza je dužan prije potpisa dogovora o svemu pisano izvijestiti predstavnike u 

Skupštini 

U slučaju da ne dođe do dogovora o otplati na godišnje rate Predsjednik Saveza dužan je sazvati 

izvanrednu sjednicu Skupštine. 

 

           c) N. Belasić – kategorizacija 

N.Belasić postavila je pitanje kategorizacije na temelju rezultata natjecanja u KEP za boćarice. Naime, 

igračice BK Čavle ŠB ne mogu dobiti rješenje o kategorizaciji jer ne ispunjavaju kriterij broja zemalja 

sudionica natjecanja u Kupu europskih prvakinja. Zanima je može li HBS što po tom pitanju učiniti u 

komunikaciji s  HOO-om? 

Predsjednik je odgovorio da je kriterij HOO-a takav kakav je i jednak za sve sportove, nažalost to je za 

boćanje nemoguće ispuniti, a moguće je da se slično dogodi i u muškoj kategoriji europskog klupskog 

natjecanja. To je bio i jedan od razloga da se na razini FEB-a donese odluka o posudbi igrača za nastup u 

KEP natjecanjima i na taj način omogući nastup „malim“ federacijama kako bi broj zemalja sudionica bio 

što veći. 

           d) M.Jozipović – sustav natjecanja 

M.Jozipović kaže da po ovom pitanju nastupa u ime prvoligaša i Superligaša, osim BK Pula. 

Traži da se od sezone 2024./2025. sustav natjecanja vrati na 10 klubova u Super HBL i po 10 klubova u 

1.HBL sjever i jug, bez doigravanja, bez završnica. 

Predsjednik je ponovio, procedura za promjenu sustava natjecanja je jasna i svima poznata, predlagači 

moraju dostaviti pisani prijedlog na IO, slijedi rasprava na županijskim savezima i na kraju usvajanje na 

Skupštini HBS-a, u rokovima propisanim Zakonom o sportu. 

 

Predsjednik je na kraju zahvalio prisutnima na sudjelovanju u radu Skupštine i Boćarskom savezu Grada 

Zagreba za domaćinstvo i sponzoriranju ručka.  

 

Sjednica je započela s radom u 11, a završila u 16.30 sati. 

 

Zapisničar                                                                                                      Predsjednik Hrvatskog boćarskog saveza 

Lukrecija Zanki, glavna tajnica                                                                                                      Denis Peršić 
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Ovjerovitelji zapisnika: 

 

 

1. Denis Kapural                                     ________________________________________________ 

 

 

 

 

2. Kristijan Klarić                                   _________________________________________________ 

 

 

 

 

Prilozi: 

Prilog 1 – Financijsko izvješće za 2022. godinu 

Prilog 2 – Izmjene i dopune Financijskog plana za 2023. godinu 

Prilog 3 – Cjenik HBS-a 

 

 


